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Zápisnica 
z 11.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 31. 08. 2020 o 18.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  

             

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta 
obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Igora Drličku a  Michala 
Pavloviča. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
 
1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie spôsobu prevodu majetku z dôvodov hodných osobitného zreteľa a schválenie prevodu 

majetku 
3. Správa z kontrolnej činnosti za I. polrok 2020 pre OZ 
4. Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 
5. Diskusia 
6. Záver                                      

 
 
 

Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 10. zasadnutí OZ boli splnené. 

Schválenie spôsobu prevodu majetku z dôvodov hodných osobitného zreteľa a schválenie prevodu 
majetku 
OZ schvaľuje  spôsob prevodu nehnuteľného majetku obce Bašovce a to nehnuteľností v katastrálnom území 
Bašovce – časť z pozemku parcela registra „C“ parcelné číslo 646/3 o výmere 500 m2 druh pozemku: orná pôda a časť 
z pozemku parcely registra „C“ parcelné číslo 647/15 o výmere 3 085 m2, druh pozemku: orná pôda, zapísaných 
v katastri nehnuteľností vedenom Okresným úradom Piešťany, katastrálny odbor, na liste vlastníctva č. 446 pre okres 
Piešťany, obec Bašovce, katastrálne územie Bašovce, vo výlučnom vlastníctve Obce Bašovce v podiele 1/1, ktoré časti 
(spolu o výmere cca 1 141 m2) budú na účely prevodu oddelené geometrickým plánom, žiadateľovi: Simon Snopek, 
Bašovce 97, 922 01, do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1, ako prevod podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR 
č. 138/1991 Zb.  o  majetku obcí  v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva 
v tom, že na pozemkoch má žiadateľ zámer postaviť reštauráciu s terasou, detské ihrisko a rybník na chytanie rýb, 
ktoré budú slúžiť na rekreačné a voľnočasové aktivity pre obyvateľov a návštevníkov obce a prispeje sa tak 
k zlepšeniu občianskej vybavenosti obce; obec tieto pozemky nevyužíva na plnenie svojich úloh a pre svoje potreby 
a nemá takýto zámer ani do budúcnosti, predajom pozemkov budú získané prostriedky do rozpočtu obce, ktoré bude 
možné použiť, pričom pozemky budú prevádzané za cenu  minimálne vo výške ich všeobecnej hodnoty stanovenej 
znaleckým posudkom. Vypracovanie geometrického plánu na oddelenie častí pozemkov, ktoré majú byť predmetom 
prevodu, a znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty novoutvorených pozemkov, ktoré majú byť 
predmetom prevodu, zabezpečí žiadateľ na vlastné náklady. 
 

 



  

Vyvesené: 2.9.2020 

Zvesené:  17.9.2020 

 

Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2020 

 

Na základe plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020 a v zmysle §18f, ods. 1 e/ zákona č.369/90 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s §9 zákona č.357/2015 Z.z. o finančnej 

kontrole a audite v znení neskorších predpisov, predložila kontrolórka obce obecnému zastupiteľstvu 

v Bašovciach správu o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2020, ktorá bola vykonaná na obecnom úrade. 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za  1. polrok 2020 zobralo obecné zastupiteľstvo na 

vedomie bez pripomienok. 

 
Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
V tomto bode starosta informoval poslancov o finančnom stave obce a  upozornil na čerpanie prostriedkov 
v najbližšom období. Ďalšie informácie poskytla ekonómka obecného úradu a kontrolórka obecného úradu. 
Ekonómka vysvetlila potrebu schválenia rozpočtového opatrenia č.1/2020. Informovala poslancov 
o dotáciách, ktoré obec získala a ktoré treba v rozpočte zohľadniť. 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2020, tak ako bolo prednesené ekonómkou obecného úradu bolo schválené. 

 

Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 

zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období. Vysvetlil 

priebeh prác, ktoré sa týkajú PRESKANU a spoluprácu s TAVOSOM. Informoval o problémoch, ktoré počas 

skúšobnej prevádzky sa vyskytujú a o potrebe finančne prispieť do spoločného fondu PRESKANU. 

K dnešnému dňu sme do tohto fondu neprispeli. Starosta informoval o  ukončení prác na prvej etape 

a vysvetlil ďalší priebeh prác. Do konca februára malo byť rozhodnuté o žiadosti na druhú etapu 

kanalizácie. Do dnešného dňa nemáme žiadnu informáciu. Ak bude schválená druhá etapa do konca roka, 

mohla by v obci začať fungovať kanalizácia. V tomto roku musíme požiadať o predĺženie stavebného 

povolenia na budovanie kanalizácie. Informoval  o postupe prác pri vybavovaní trafostanice. Rekonštrukcia 

skladov je ukončená aj zaplatená. Čakáme kontrolu z Min. vnútra SR. Verejné obstarávanie prebehlo aj na 

rekonštrukciu strechy obecného úradu a potravín. Na minulom zastupiteľstve som informoval o schválení 

žiadosti o verejnej Wifi sieti v obci Bašovce a o budovaní optickej sieti. V obci bude možnosť sa na 

verejnosti pripojiť na internet, optický internet pre domácnosť a optické pripojenie TV. Chceme v obci 

umiestniť cca. šesť kamier. Postup je taký, že peniaze aj so spoluúčasťou, máme už schválené. Urobili sme 

verejné obstarávanie, ktoré sme poslali na Min. hospodárstva SR, ktoré musí potvrdiť správnosť verejného 

obstarávania a potom bude nasledovať realizácia v dĺžke cca. dva týždne. Ministerstvo hospodárstva 

kontroluje správnosť verejného obstarávania a poslalo prípis, v ktorom informuje o preťaženosti a žiada 

o trpezlivosť. Úrad podpredsedu vlády nás žiada o vysvetlenie, prečo sme s prácami nezačali a informovali 

kedy začneme. Starosta informoval  o postupe prác pri vybavovaní trafostanice. Projekt je pripravený 

a bude nasledovať žiadosť o územné konanie a následne stavebné konanie. Ďalšie čo treba spomenúť je 

projektovanie zelenej obce. Projekt je vypracovaný, schválený, ale nakoľko nastal problém 

s koronavírusom, všetko sa odkladá cca. o pol roka až rok. Pozemok vyhovuje požiadavkám, len niektoré 
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pôvodné stromy bude treba orezať,  suché a choré stromy odstrániť. Starosta vysvetlil, ako si predstavuje 

usporiadanie stromov a rozmiestnenie jednotlivých ohrád. Informoval poslancov o stave vykupovania 

alebo lepšie povedané nevykupovania pozemkov pod cestou v lokalite lúky. Vysvetlil na mape o počtoch 

občanov, ktorí sa vyjadrili za predaj, počet občanov, ktorí boli proti predaju a počet občanov čo sa 

nevyjadrili. Z výkresov, ktoré starosta vysvetlil poslancom vyplýva, že ak chceme vyvlastňovať čo najmenej 

treba cestu zokruhovať smerom k Blacinám. Cestu budeme riešiť podľa financií. Zokruhovanie bude 

náročnejšie, pretože sa musia vypracovať projekty a následne požiadať štátny pozemkový fond o darovanie 

cesty resp. o predaj cesty.  Vysvetlil aj priebeh prác, ktoré sa týkajú priemyselného parku. Poslanci boli 

informovaní o priebehu prác na budovaní cyklotrasy v katastrálnom území  obce Bašovce.  Pani projektantka sa 

snažila, aby cyklotrasa šla po obecnej pôde, štátnej pôde, pôde Povodia Váhu a len v malom množstve po súkromnej. 

Obec Bašovce je prvá, ktorá má pripravené geometrické zameranie a vypracované projekty. K žiadosti o vybudovanie 

cyklotrasy obce Bašovce, Veľké Orvište a mesta Piešťany sa chcú pripojiť obce Pobedim, Podolie, Častkovce 

a Čachtice. Zmeny a doplnky č.1 územného plánu obce Bašovce sme 19.8. odovzdali na okresnom úrade Trnava 

a podľa zákona majú na schválenie resp. neschválenie jeden mesiac. Pri odovzdávaní ma upozornili, že majú veľa 

práce a nevedia či to stihnú. Nás zatiaľ termín netlačí. Na obecný úrad bola doručená žiadosť, aby v obci svietilo 

verejné osvetlenie počas celej noci. Poslanci s tým nemajú problém a tak osvetlenie bude v prevádzke celú noc. 

Starosta informoval poslancov aj o častom spaľovaní odpadu v záhradách a na zbernom dvore. Poslanci upozornili, že 

bude potrebné orezať haluzovinu pri moste, nakoľko je cesta neprehľadná. Možno bude potrebné umiestniť aj 

dopravné značenie P 10 prednosť protiidúcich vozidiel a P 11 daj prednosť protiidúcim vozidlám. Starosta upozornil 

poslancov, že na obecnom zastupiteľstve už nebudeme riešiť sťažnosti bez udania sťažovateľa. Sme malá obec a 

každý si môže povedať svoj názor, aj keď nemusíme s ním súhlasiť. 

 

Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť.  

 
V Bašovciach,  dňa  02.09. 2020 
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                overovatelia zápisnice 


